
 آرمان ملى: در روزهاى گذشته بحث میزبانى یکى از دو تیم 
سرخابى پایتخت در ورزشگاه آزادى با توجه به مشکلات چمن 

این استادیوم مطرح بود. 
  مشکل 

ورزشگاه آزادى تهران از این پس نمى تواند اجازه میزبانى 
مسابقات خانگى استقلال و پرسپولیس تهران را با هم داشته 
باشد. ایسنا روز دوشنبه نوشت: میزبانى مسابقات خانگى تیم هاى 
استقلال و پرسپولیس در تهران به میزبانى ورزشگاه آزادى طى 
هفته هاى اخیر به یکى از سوژه هاى پرحرف و حدیث لیگ برتر 
فوتبال ایران تبدیل شده است. با توجه به ضرورت بازسازى 
ورزشگاه آزادى، مسئولان این ورزشگاه تصمیم گرفته اند که از 
این پس، ورزشگاه آزادى فقط میزبان مسابقات تیم ملى فوتبال 
ایران و یکى از دو تیم استقلال و پرسپولیس باشد. این مساله به 
اطلاع مسئولان دو باشگاه بزرگ تهرانى رسیده است. باشگاه هاى 
استقلال و پرسپولیس تهران براى اخذ مجوز میزبانى در این 
ورزشگاه باید با شرکت توسعه و تجهیز اماکن ورزشى مذاکره 
کنند تا رضایت این سازمان را جلب کنند. از میان این دو باشگاه 
هر کدام که پیشنهاد بهترى ارائه کند مى تواند همچنان بازى هاى 

خانگى اش را در ورزشگاه آزادى برپا کند. 
  وضعیت میزبانى تیم ملى 

تیم ملى فوتبال ایران کار خود را براى حضور در جام جهانى 
2026 از آبان ماه سال جارى آغاز مى کند و طبق برنامه در 
نخستین دیدار مرحله اول انتخابى روز 25 آبان میزبان هنگ کنگ 
خواهد بود. پیش از این قرار بود این بازى در ورزشگاه آزادى 
برگزار شود، اما مشکلاتى که براى چمن این ورزشگاه به وجود 
آمده فدراسیون را بر آن داشته که میزبانى را به شهرى دیگر 

انتقال دهد. 
  صحبت هاى مدیرعامل سرخ ها 

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس مى گوید سرخپوشان به دلیل 
فاصله زمانى کوتاه تر در بازى هاى پیاپى باید در اولویت میزبانى در 
ورزشگاه آزادى باشند. رضا درویش رباره بحث میزبانى از ورزشگاه 
آزادى بیان کرد: اگر یک تیم در آزادى بخواهد میزبانى کند، آن 
تیم پرسپولیس است. به نظر شما معقول است هر چند روز یک 
بار به یک شهر یا کشور برویم؟ چه توانى براى بازیکن مى ماند؟ 
نتیجه اش یاسین سلمانى مى شود که رباط صلیبى پاره کرد. ما با 
آقاى عسگرى صحبت کردیم و آن ها هم قبول کردند تیمى باید از 
تهران خارج شود که بازى هایش در فاصله زمانى بیشترى برگزار 

مى شود. ما در جام باشگاه هاى آسیا هستیم و میزبانى ورزشگاه 
را باید به ما بدهند. 

   نظر گل محمدى 
یحیى گل محمدى در مورد بحث میزبانى پرسپولیس در 
ورزشگاهى غیر از آزادى گفت: این امکان اصلا وجود ندارد. 
تمام بدبختى هاى این ورزشگاه را ما کشیدیم و مصدومانى مثل 
یاسین سلمانى، وحید امیرى و مهدى ترابى دادیم. اینجا به النصر 
عربستان باختیم و با ذوب آهن اصفهان مساوى کردیم. کسانى 
باید از اینجا بروند که ورزشگاه را به این روز انداختند نه ما. ما تیم 
پایتخت هستیم و تنها ورزشگاهى که مى تواند میزبان هواداران 
پرسپولیس باشد، اینجاست. تیم ما بدون هوادار معنى ندارد 
و باید میزبانى خوبى از هواداران داشته باشیم. زمین ورزشگاه 
آزادى همچنین تحفه اى نیست که منتش را بخواهند سر باشگاه 
پرسپولیس و استقلال بگذارند. این ورزشگاه نیاز به رسیدگى 
زیادى دارد و لیاقت پرسپولیس و استقلال این نیست که به 
ورزشگاه آزادى بیایند و باید ورزشگاه مجهزترى بسازند. حالا که 
شرایط ورزشگاه بهتر شده است، مى گویند ما باید بیرون برویم 
که واقعاً جاى سؤال دارد و آدم متعجب مى شود. چطور روى شان 
مى شود که بگویند ما و استقلال بیرون از اینجا برویم؟ کسانى باید 
بروند که ورزشگاه را به این روز کشاندند. مشکلات این ورزشگاه 
باعث خسارت هاى معنوى و مالى به تیم شده است. اشکالى ندارد 

این خسارت ها را پرداخت کنند، ما هم مى رویم. 
  نظر مدیرعامل و سرمربى آبى ها 

برخلاف خواسته خطیر براى میزبانى در خارج از تهران، نکونام 
پس از برترى مقابل هوادار اعلام کرد که ورزشگاه آزادى کیفیت 
خیلى خوبى دارد: «کیفیت چمن ورزشگاه آزادى خیلى خوب 
بود. ما از بازى لذت بردیم. نگهدارى خوبى از چمن شده بود. 
ما بیرون از شهر برویم، به نفع تیم هاى دیگر مى شود. ورزشگاه 
در تهران به ما معرفى کنند، مى رویم و بازى مى کنیم. ما باید از 
میزبانى مان استفاده کنیم. فولاد و سپاهان و ذوب آهن ورزشگاه 
اختصاصى دارند و ما فقط براى بازى ورزشگاه آزادى را داریم. اگر 
این را هم از ما بگیرند، دستمان را باید بالا (به نشانه تسلیم شدن) 
ببریم. اینطورکه از اظهارات استقلالى ها برمى آید این باشگاه 
هم نمى پذیرد که در استان هاى همجوار پایتخت شاهد حضور 
تماشاگرانش باشد. همین تصمیم یعنى در لیگ برتر دوباره شاهد 
یک کشمکش و چالش جدى بین دو باشگاه تهرانى خواهیم بود. 
همچنین مهدى پور بازیکن استقلال درباره اینکه احتمال دارد 

تیمش خارج از تهران از تیم هاى دیگر میزبانى کند هم گفت: فکر 
مى کنم شرایط زمین ورزشگاه آزادى فقط یک بازى بد بود که آن 
هم مربوط به بازى پرسپولیس و النصر مى شود. در آن بازى واقعا 
شرایط زمین بد بود. بعد از آن شرایط زمین خوب شده است. اصلا 
اینطور نیست که به ورزشگاه دیگرى برویم. ما باید در ورزشگاه 

آزادى بازى کنیم که هواداران کنار ما باشند. 
  ورزشگاه جایگزین

با وجود اینکه مدیران هر دو باشگاه بر لزوم برگزارى بازى هاى 
تیم خود در مهم ترین استادیوم ایران تأکید کرده اند، هر دو باشگاه 
اولویت هاى بعدى خود را براى میزبانى برگزیده اند. مسئولان 
پرسپولیس پیش تر ورزشگاه شهید کاظمى را که تمرینات 
شاگردان گل محمدى در آن برگزار مى شود، به عنوان استادیوم 
رزرو خود معرفى کرده اند که این ورزشگاه به تأیید مسئولان 
سازمان لیگ هم رسیده است. تسنیم در ادامه نوشت: مدیرعامل 
باشگاه استقلال نیز اخیرا سفرى به جزیره کیش داشته و شرایط 
استادیوم المپیک را براى میزبانى از دیدارهاى استقلال بررسى 
کرده است هر چند جواد نکونام و بازیکنان استقلال با این موضوع 

مخالف هستند. 
  زمان خروج؟

ماجراى خراب شدن چمن ورزشگاه آزادى در هفته هاى 
گذشته بحث داغ فوتبال ایران بوده است؛ در این خصوص گفته 
مى شد که استقلال و پرسپولیس باید هرچه سریع تر ورزشگاه 
جایگزین را براى دیدارهاى خانگى خود برگزینند و حتى بحث 
خروج آنها از تهران هم مطرح شد. در نهایت اما طى جلساتى که 
مدیران دو باشگاه استقلال و پرسپولیس با مسئولان شرکت 
توسعه و تجهیز اماکن ورزشى برگزار کردند، قرار بر این شد که 
سرخابى ها فعلا در آزادى از حریفان میزبانى کنند و کاشت چمن 
جدید به تعویق بیفتد. با توجه به موضع استقلال و پرسپولیس 
مبنى بر عدم خروج از تهران براى برگزارى دیدارهاى خانگى قرار 
بر این شده که تا بهمن یا اسفند ماه بازى ها روى چمن آزادى 
برگزار شود و مسئولان شرکت توسعه و تجهیز آن زمان براى 
کاشت جدید اقدام کنند. با توجه به هماهنگى هاى صورت گرفته 
قرار است ورزشگاه تختى تهران تا آن زمان آماده شود تا استقلال و 
پرسپولیس بتوانند از اواسط نیم فصل دوم تا پایان فصل مسابقات 
خانگى خود را در تختى برگزار کنند و بعد از کاشت و آماده سازى 
چمن ورزشگاه آزادى از ابتداى فصل آینده دوباره به این ورزشگاه 

برگردند. 

 ادموند بزیک مهاجم پیشین پرسپولیس گفت که سرخپوشان 
در دیدار با استقلال تاجیکستان براى تک تک دقایق بازى برنامه 

داشتند و با وجود بازى تدافعى حریف، موفق به پیروزى شدند. 
  برد مقابل استقلال 

ادموند بزیک در گفت وگو با تسنیم، درباره پیروزى 2 بر صفر 
پرسپولیس مقابل استقلال تاجیکستان در هفته سوم مرحله 
گروهى لیگ قهرمانان آسیا، اظهار داشت: استقلال براى کسب 
حداقل امتیاز به ورزشگاه آزادى آمده بود و مى خواست با ارائه بازى 
تدافعى به هدفش برسد و نیم نگاهى هم به اتفاقات بازى داشت. 
پرسپولیس براى تک تک دقایق بازى برنامه داشت. با وجود تدافعى 
بازى کردن حریف، پرسپولیس توانست روزنه ها را براى نفوذ پیدا 

کند و برنده شود. 
  کیفیت بازیکنان 

وى درباره کیفیت بازى علیرضا بیرانوند و سعید صادقى تصریح 
کرد: فوتبال بازى تیمى است و براى پیروزى در این مسابقه هر 
فردى باید وظیفه خود را به خوبى انجام دهد اما گاهى اوقات بعضى 
بازیکنان روز خوبى را پشت سر مى گذارند و نمایشى فراتر از آنچه در 

گذشته ارائه کردند، نشان مى دهند. با اینکه همه بچه ها خوب بودند 
اما مطمئناً کسى که گلزنى مى کند بیشتر به چشم مى آید. 

  شوت ها 
مهاجم پیشین پرسپولیس در پاسخ به این سؤال که چرا با وجود 
آمار 20 شوت تعداد ضربات سرخپوشان در چارچوب کم بود، 
گفت: اینکه انتظار داشته باشیم مثلاً از 20 ضربه 14 ضربه داخل 
چارچوب باشد، اتفاق خیلى نادرى است. شاید در بازى هاى اروپایى 
هم چنین اتفاقى نیفتد، اما قبول دارم که دقت ضربه خیلى مهم 
است. وقتى تیمى در موقعیت مناسب قرار مى گیرد باید شوت را 

با دقت بالایى بزند. 
  درگیرى در بازى 

بزیک در مورد درگیرى کنعانى زادگان و رفیعى دو بازیکن 
پرسپولیس در جریان مسابقه این تیم مقابل استقلال تاجیکستان 
و تعویض انضباطى کنعانى زادگان با تصمیم یحیى گل محمدى، 
عنوان کرد: مهم ترین اصل براى موفقیت یک تیم نظم و انضباط 
تیمى است. اگر این مورد نباشد تیم با مشکل مواجه مى شود. قطعاً 
یکى از نکاتى که پرسپولیس زیر نظر گل محمدى دارد همین انضباط 

بالاى تیمى است. دقیق نمى دانم در آن صحنه چه اتفاقى افتاده اما 
تصمیم به تعویض حق مسلم سرمربى است. ضمن اینکه وقتى تیمى 
در سطح پرسپولیس و در لیگ قهرمانان آسیا شرکت مى کند دیگر 
نباید با چنین مشکلاتى مواجه شود و این مسائل باید حل شده باشد. 

چنین درگیرى هایى زیبنده تیمى مثل پرسپولیس نیست. 
  نوسان؟!

وى گفت: پرسپولیس در 10 بازى اخیر خود کمترین نوسان را 
داشته است. کل نفراتى که در میدان حاضر مى شوند به نحو احسن 
دستورات کادر فنى را اجرا مى کنند. مهاجم پیشین پرسپولیس 
درباره امکان بازى یک تیم از سرخابى ها در ورزشگاه آزادى، عنوان 

کرد: این بحث قشنگى نیست. 
به جاى اینکه دنبال چمن خوب باشیم که کدام تیم در آن بازى 
کند باید دو ورزشگاه خوب داشته باشیم و نشان دهیم نسبت 
به 25 یا 30 سال قبل در فوتبال مان به عقب نرفتیم. زمانى ما در 
چمن افتضاح و با آن شرایط بازى مى کردیم، آن زمان بهترین زمین 
چمن ممکن همان ها بودند. اگر هنوز مشکل داریم، یعنى پیشرفت 

نکرده ایم. 

11ورزش سال پنجم
شماره   1678

پنجشنبه
1402.08.04
10    ربیع الثانى     1445/    26   اکتبر     2023

a r m a n m e l i . i r

دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه
تسنیم: مدافع لژیونر فوتبال کشورمان در صورت 
صلاحدید کادر فنى تیم ملى جانشین مدافع مصدوم 
پرسپولیس براى اردوى پیش روى این تیم خواهد شد 
پرسپولیس  فوتبال  تیم  مدافع  پورعلى گنجى  مرتضى 
در تورنمنت اردن در بازى تیم ملى ایران برابر قطر دچار 
آسیب دیدگى رباط صلیبى شد و ماه ها دور از میادین خواهد 
بود. گفته مى شود براى اردوى پیش روى تیم ملى جهت 
حضور در بازى هاى مقدماتى جام جهانى، یکى از گزینه هاى 
محتمل براى جانشینى پورعلى گنجى، سیدمجید حسینى 
مدافع کایسرى اسپور ترکیه خواهد بود. این بازیکن به دلیل 
مصدومیت در تورنمنت اردن غایب بود. حسینى با وجود سن 
کمش تجربه حضور در دو جام جهانى روسیه و قطر را دارد و 
براى تیم ملى بازى کرده است. تیم ملى کشورمان 25 آبان ماه 
در اولین بازى مرحله نخست مقدماتى جام جهانى در ایران به 

مصاف هنگ کنگ خواهد رفت.
فارس: مرتضى پورعلى گنجى در جریان فینال تورنمنت 
اردن بین ایران و قطر که با برترى 4 بر صفر شاگردان امیر 
قلعه نویى تمام شد، دچار پارگى رباط صلیبى پاى راست شد. 
این بازیکن که روز سه شنبه  براى تماشاى بازى پرسپولیس 
و استقلال تاجیکستان در ورزشگاه آزادى حضور یافت، 
دیروز نیز مانند روزهاى قبل طبق برنامه کادر پزشکى تیم 
ملى با حضور در ساختمان پک به ادامه مراحل درمانى و 
حفظ عملکرد عضلانى خود پرداخت. هنوز زمان دقیق عمل 
جراحى پورعلى گنجى مشخص نشده اما این بازیکن تا قبل 
از عمل اقدامات درمانى اش را زیر نظر پزشکان تیم ملى 

پیگیرى مى کند.

بیــن المــلل
سرمربى بایرن مونیخ به پیروزى تیمش در خانه گالاتاسراى 
در مرحله گروهى لیگ قهرمانان اروپا واکنش نشان داد. توماس 
توخل در پى برترى 3 بر یک شاگردانش در خانه گالاتاسراى 
در دور سوم مرحله گروهى لیگ قهرمانان اروپا و تثبیت 
صدرنشینى خود در گروه A این رقابت ها گفت: ما پیروزى 
خیلى مهمى به دست آوردیم و به تیمم تبریک مى گویم چون 
گالاتاسراى در 17 بازى این فصل شکست نخورده بود. در نیمه 
اول مشکلات زیادى داشتیم، دوئل هاى زیادى را باختیم و در 
موقعیت هاى تک به تک خوب نبودیم. در همان 45 دقیقه اول 
گالاتاسراى موقعیت هاى زیادى داشت و در 60 دقیقه اول ما را 
خیلى تحت فشار قرار داد. وى افزود: در نیمه دوم کمى بیشتر 
دفاع کردیم، خونسردتر بودیم و موقعیت هاى خوبى در هنگام 
حمله داشتیم، به خصوص در جناحین با وجود لروى سانه، 
کینگسلى کومان و جمال موسیالا که عملکرد بسیار خوبى از 
خود ارائه دادند. در نهایت توانستیم روند بازى را به سود خود 
تغییر دهیم و با شایستگى به یک برد مهم به دست یافتیم. 
بازى در خانه گالاتاسراى اصلا کارى آسانى نیست. سرمربى 
بایرن مونیخ تصریح کرد: بین دو نیمه به بازیکنانم گفتم که باید 
جسورتر و هجومى تر بازى کنیم تا به هدف مان در لیگ قهرمانان 
برسیم. این اتفاق در نیمه دوم افتاد و به تیمم خیلى افتخار 
مى کنم. ما خیلى وقت است که نباخته ایم، اما در این بازى یا 
در هر بازى دیگر چیزى به اسم بخت اول پیروزى وجود ندارد و 

باید سخت تلاش کرد.

کسب نخستین مدال پارا
وزنه بردارى زنان ایران

رقابت هاى  در  مهدیه محمدیان  ایسنا  
بازى هاى  دوره  چهارمین  پاراوزنه بردارى 
پاراآسیایى موفق به کسب مدال برنز شد. 
محمدیان در دسته 55 - کیلوگرم با مهار 
وزنه 105 کیلوگرمى به مدال برنز رسید. این 
نخستین مدال تاریخ پاراوزنه بردارى بانوان 
ایران در بازى هاى پاراآسیایى است. در این 
دسته جینپینگ ژیائو از چین با مهار وزنه 127

کیلوگرمى به مدال طلا رسید. مسلمه نورالدینووا 
از ازبکستان با مهار وزنه 107 کیلوگرمى نقره 
گرفت. مهدیه محمدیان درباره تاریخ سازى اش 
گفت: بسیار خوشحالم که در این بازى ها موفق 
به کسب مدال برنز شدم. از همین لحظه سعى 
و تلاشم را خواهم کرد براى پارالمپیک پاریس. 
صائبه عباس زاده، مربى پاراوزنه بردارى بانوان، هم 
گفت: بازى ها در سطح بسیار بالایى برگزار شد و 
مهدیه تاریخ سازى کرد. ان شاءا... فردا و شنبه هم 
با دسته پر صحنه را ترك کنیم. حسین توکلى، 
سرمربى تیم پاراوزنه بردارى، مدال برنز مهدیه 
محمدیان را به خانواده پاراوزنه بردارى بانوان 
تقدیم کرد. او درباره این تاریخ سازى گفت: امروز 

دو مسابقه عجیب و غریب داشتیم.

منهاى فوتبال

پیام حیدرى:
 به خاطر نبود VAR نمى توانم
 در لیگ قهرمانان داورى کنم

کنفدراسیون فوتبال آسیا در فصل جارى لیگ 
قهرمانان آسیا استفاده از کمک داور ویدئویى 
را از همان مرحله گروهى آغاز کرده است و 
داوران باید مجوز گذراندن دوره آموزش VAR را 
داشته باشند. معصومه شاکرى، مدرس ایرانى در 
فدراسیون فوتبال ایران و کنفدراسیون فوتبال 
VAR آسیا یکى از افرادى است که براى آموزش

راهى عربستان شده است. او در گفت وگو با الشرق 
الاوسط گفت: ما به خاطر دریافت مجوز استفاده 
از VAR و اجراى آن در ایران راهى عربستان 
شده ایم. سطح داورى در عربستان بسیار پیشرفت 
کرده است. از مسئولان عربستانى که استقبال 
بسیار خوبى از ما داشتند تشکر مى کنیم. ما باید از 

تجربه و آموزش هاى این دوره بهره گیریم. 

ویژه

تصمیم درست انضباطى یحیى 

پرسپولیس در رقابت هاى لیگ قهرمانان آسیا مقابل 
استقلال تاجیکستان به برترى رسید. نماینده تاجیکستان 
به لحاظ شخصیتى مشکل دارد و آسان تر از دیگر تیم هاى 
هم گروه پرسپولیس است. دیدیم که به النصر هم گل زد ولى 
در نهایت بازنده شد. پرسپولیس بعد از آنکه در دقایق ابتدایى 
تحت فشار بود کنترل بازى را در اختیار گرفت و سوار بر توپ 
و میدان شد. خیلى خوب حریف را تحت فشار قرار داد و به 
گل هاى برترى رسید. این تیم در تمام نقاط زمین و تنها در 
پست دروازه بان ذخیره مطمئن بازیکن ندارد. تعویض هاى 
دقایق پایانى هم به تیم کمک چندانى نمى کند ولى دو گل 
جلو هستیم. عالیشاه و باهویى از زمان ورود به زمین خیلى 
مؤثر ظاهر شدند. پرسپولیس بازى به النصر را روى اشتباهات 
رضا درویش باخت که به درستى تیم را مدیریت نکرد. دیدیم 
که استقلال تاجیکستان یک بار و الدحیل سه بار به النصر گل 
زدند. پس پرسپولیس هم مى توانست و درویش خوب تیم را 
مدیریت نکرد. علیرضا بیرانوند دِینى به هواداران پرسپولیس 
داشت که تا اینجا 30 درصد آن را جبران کرده است. او در 
نقل و انتقالات ابتداى فصل با نزدیک شدن به استقلال باعث 
ناراحتى هواداران شد و فرصت دارد تا به طور کامل دِین خود 
را ادا کند. هواداران هنوز از دست او دل چرکین هستند. از 
طرفى بازى با استقلال تاجیکستان بار دیگر نشان داد چقدر 
به سیستم کمک داور ویدوئویى نیاز داریم. پرسپولیس تیم 
هجومى با بازیکنان خلاق است و آن وقت عده اى مى گفتند 
او با کمک داورى برنده مى شود. دیدیم که VAR  پنالتى 
حریف را گرفت و بیرانوند منجى تیم شد بعد هم گل سالم 
که کمک داور آفساید گرفت. هیچ داورى نمى خواهد به ضرر 
تیمى سوت بزند ولى VAR که نیست اشتباه رخ مى دهد. 
حالا حالاها به ایران نمى آید چون فساد رایج شده و دست 
خیلى ها از درآمدهاى شان کوتاه مى شود. درباره تعویض 
کنعانى زادگان و رفیعى بین دو نیمه به خاطر مسائل انضباطى 
باید بگویم  یحیى گل محمدى بهترین تصمیم ر گرفت و ترابى 
و اسدبیگى خیلى هم خوب بازى کردند. کنعان زادگان برخى 
مواقع در دادن پاس بغل ایراد دارد بعد مى خواهد کاشته بزند؟ 
رفیعى توانایى چنین کارى را دارد ولى وقتى هر دو درگیر 
شدند تعویض بهترین کار بود و براى آنکه ادب شوند باید 
هر دو نفر را جریمه کرد. کنعانى زادگان بداند گنده تر از او در 
پرسپولیس آمد و از این تیم رفت. با این رفتارهایش تیم را به 
حاشیه نبرد و پل هاى پشت سرش را خراب نکند. پرسپولیس 
آنقدر بزرگ است که کنعانى زادگان در حدى نیست براى تیم 
تعیین تکلیف کند. نکند فکر مى کند اگر براى تیم گل برند 
باز هم حواله خودرو مى گیرد؟ شأن و شخصیت پرسپولیس 

بزرگ تر از امثال کنعان زادگان است.

بهتاش فریبا پیشکسوت استقلال و کارشناس 
فوتبال در خصوص وضعیت شاگردان نکونام در 

این فصل از رقابت هاى لیگ برتر صحبت کرد. 
  شرایط استقلال را در این فصل چگونه 

ارزیابى مى کنید؟
 فقط یک باخت داریم که آن هم با اشتباه 
داورى بود و همه کارشناسان این مورد را تایید 
کردند. استقلال هم نتیجه و هم تعداد گل هاى 
زده اش خوب است . با شرایطى که قبل از آغاز 
فصل وجود داشت، تغییر مدیرعامل، گرفتارى 
مالى و عدم یارگیرى مناسب، اصلاً انتظار 
نداشتم در هفته هاى ابتدایى از 6 بازى 5 پیروزى 
را به دست بیاوریم. شرایط بسیار سخت بوده و 

بازیکنان و کادرفنى شاهکار کردند. 
  نظر شما در مورد دیدار استقلال و تیم 

هوادار چیست؟
 نکونام در کنفرانس خبرى بعد از بازى گفت 
که ما 15 دقیقه ابتدایى خواب بودیم و به نظرم 
در دریافت گل ها تمرکز نداشتند. با اینکه 2 گل 
عقب افتادند، اما کادر فنى تشخیص بسیار عالى 
داشت، تغییرات را انجام داد و بازیکنان در دقایق 
بعدى هماهنگ شدند. همچنین میل به بردن 
در بین اعضاى تیم وجود داشت و در نهایت 

بازى را بردیم. 
   در مورد دیدار استقلال با آلومینیوم 
اراك در هفته هشتم لیگ برتر چه نظرى 

دارید؟
 در لیگ برتر هیچ تیمى بازى آسانى ندارد. 
آلومینیوم تیم جوان، دونده  و در دفاع و ضد حمله 
خوب است. مجتبى حسینى که هدایت این تیم 
را برعهده دارد، خوبى مى تواند به جوانانش 
انگیزه بدهد. اگر بتوانیم زود گل بزنیم، کار 

راحتى در بازى خانگى خواهیم داشت. 
  هواداران هم در ورزشگاه حضور 

خواهند داشت! 
خیلى خوشحالم که هواداران به استادیوم 
مى آیند و خوشحال ترم که بانوان هم مى توانند 
در ورزشگاه آزادى حضور داشته باشند. فوتبال 
بدون تماشاگر اصلاً هیچ لذت و جذابیتى ندارد. 
قبل از این سال ها، فقط یک بازى استقلال و 
پرسپولیس سال 73 به بندرعباس انتقال پیدا 
کرد که بدون تماشاچى برگزار شد و یک بازى 
مسخره بود. خداراشکر که شرایط مهیا شده 
تا تماشاگران زن و مرد استقلالى در ورزشگاه 
آزادى حاضر شوند و تیم محبوب شان را تشویق 
کنند. قطعاً با حمایت هواداران از تیم، بازیکنان 

هم انگیزه مضاعفى خواهند داشت. 
  استقلال در مورد بازیکن مشکل 

ندارد؟
 استقلال باید براى نیم فصل دوم تقویت شود، 
چون بازیکن کم دارد. قول دادند قرارداد بلانکو 
را این هفته ثبت کنند. قوانین نیم فصل دوم هم 
به گونه اى است که مى توانند بازیکن جدید 

جذب کنند. 

بهزادداداشزاده
کارشناس فوتبال  

فریبا:
استقلالى ها 

شاهکار کردند! 

کمپانى آدیداس تبلیغ جالبى 
با حضور لیونل مسى منتشر 
کرده است. آدیداس ویدئویى 
را در حساب کاربرى خود در 
شبکه هاى اجتماعى منتشر 
کرد که در آن لیونل مسى به 
صورت ویژه مورد تمجید قرار 
گرفته است. به عنوان بخشى از 
جدیدترین اقدام، آن ها کارى 

باورنکردنى انجام داده اند. 

مرتضى تبریزى که تجربه 
دو فصل بازى براى استقلال 
در لیگ برتر و لیگ قهرمانان 
آسیا را دارد و طى سه سال 
گل گهر  در  هم  گذشته 
سیرجان عضویت داشته، 
حالا با پیراهن آلومینیوم 
اراك به ورزشگاه آزادى 
برمى گردد و برابر تماشاگران 
تیم سابق خود قرار مى گیرد. 

مدیر  و  مربى  سرمربى، 
تیم ملى فوتبال ایران در کمپ 
تیم هاى ملى حضور یافتند. 
مهدى محمدنبى مدیر، امیر 
قلعه نویى، سرمربى و سعید 
الهویى، مربى تیم ملى فوتبال 
ایران ظهر دیروز در تمرین 
تیم ملى فوتبال جانبازان و 
توان یابان حضور پیدا کردند 

و با آنها گفت وگو داشتند. 

ت
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عک

﹏︋︀﹆︑︼﹫﹚︊︑   ﹟︣﹝︑ ر در﹢︱        

آنچلوتى: با هیجان به استقبال ال کلاسیکو مى رویم 

ادموند بزیک:  درگیرى در زمین زیبنده تیم نیست

سرمربى رئال مادرید به پیروزى تیمش 
مقابل براگا در دور سوم مرحله گروهى 
لیگ قهرمانان اروپا واکنش نشان داد. کارلو 
آنچلوتى که شاگردانش در دور سوم مرحله 
گروهى لیگ قهرمانان اروپا موفق شدند با 
نتیجه 2 بر یک میزبان خود براگاى پرتغال 
را شکست دهند و صدرنشینى شان در گروه 
C این رقابت ها را استحکام ببخشند، پس از 
این دیدار در تمجید از ستاره برزیلى تیمش 
گفت: وینیسیوس به بهترین حالت خود 
بازگشته است. او گلى را به ثمر رساند که با 
سخت گیرى زیاد رد شد و دو پاس گل براى 

رودریگو و بلینگام ساخت. وینیسیوس به 
فرم اصلى خود بازگشته است و در این بازى 
تفاوت را رقم زد. سرمربى ایتالیایى رئال 
مادرید همچنین درباره بازى با بارسلونا در 
اولین ال کلاسیکوى فصل که روز شنبه در 
ورزشگاه نوکمپ برگزار خواهد شد، اظهار 
داشت: پس از این بازى، ما دقیقاً مى دانیم 
که باید چه کارى انجام دهیم. ما هر کارى 
که بتوانیم براى پیروزى در ال کلاسیکو 
انجام خواهیم داد. ما زمان داریم تا خودمان 
را براى آن بازى آماده کنیم. ما با هیجان 
زیادى به استقبال این بازى فوق العاده مهم 

مى رویم. وى همچنین درباره گلزنى مهاجم 
برزیلى اش و مشکلى که هافبک انگلیسى اش 
در پایان بازى داشت، خاطرنشان کرد: 
رودریگو گل بسیار مهمى به ثمر رساند 
چون گره بازى را باز کرد. او در بازى هاى 
اخیر خوب بازى کرده و این گل به او کمک 
مى کند تا پیشرفت کند. در مورد بلینگام هم 
باید بگویم او در وضعیت خوبى است. او از 
ناحیه عضله نزدیک کننده (واقع در قست 
بالایى ران پا) کمى احساس درد مى کرد 
چون زمین بازى نرم بود. جود کمى خسته 
است اما این قابل انتظار بود. کارلتو در تمجید 

از عملکرد خط دفاعى تیمش هم اظهار 
داشت: چهار مدافع ما فوق العاده  بودند و 
کاماوینگا هم واقعاً به آنها کمک کرد. واقعا از 
عملکرد کاماوینگا در خط میانى لذت بردم، 
او فوق العاده بازى کرد. سرمربى کهکشانى ها 
در پایان درباره درگیرى آنتونیو رودیگر با 
کمک مربى براگا که ظاهراً به او توهین کرده 
بود، گفت: نمى دانم چه اتفاقى در پایان بازى 
افتاد. این یک درگیرى بین کمک مربى براگا 
با او یا با مودریچ بود و رودیگر عصبانى بود. ما 
تلاش کردیم تا او را آرام کنیم، اما وقتى او به 

رختکن رسید، حالش خوب بود. 

یک ورزشگاه و دو تیم!
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